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§ 213 KFKS 2017/422 

Genomförande av ny Multihall i Fisksätra 
Investerings- och genomförandebeslut 

Beslut 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslår kommunstyrelsen att fatta följande 
beslut.   
 

1. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bevilja investeringsmedel om 
146 miljoner kronor, projektnummer 93100858, för genomförandet av ny Multihall 
i Fisksätra, enligt enheten för fastighetsförvaltnings och enheten för bygg och 
anläggnings tjänsteskrivelse daterad den 22 september 2021. 
 

2. Under förutsättning att kommunfullmäktige beviljar investeringsmedel enligt 
punkten 1 ovan beviljar kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott för egen del att 
genomföra investeringen. 

 
Beslutspunkt 2 fattas med stöd av punkten 10.11 i kommunstyrelsens delegationsordning. 

Ärendet 
En ny Multihall planeras att byggas ihop med befintliga Fisksätra sporthall för att både 
utöka funktionerna samt kapaciteten i hallarna. Multihallens huvudsakliga syfte är att 
erbjuda föreningsliv, allmänhet och skolor förutsättningar och ytor för träning, motion, 
idrottsundervisning, lek, och rekreation. 
 
Investeringsmedel om sammanlagt 19 miljoner kronor har tidigare beslutats för förstudie 
och projektering av den nya Multihallen.  
 
Kommunfullmäktige föreslås nu bevilja ytterligare 146 miljoner kronor i investeringsmedel 
för genomförandet av den nya Multihallen. Multihallen beräknas vara färdigbyggd som 
tidigast i maj-juni 2024. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från enheten för fastighetsförvaltning samt enheten för bygg och 
anläggning daterad den 22 september 2021   

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från enheten 
för fastighetsförvaltning samt enheten för bygg och anläggning – och fann att 
stadsutvecklingsutskottet hade beslutat i enlighet med detta förslag. 
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Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna.  
”Multihallen i Fisksätra var ett tröstpris från Moderaterna efter att placeringen av simhallen 
beslöts förläggas i Saltsjöbaden. Hallen skulle från början vara en fullstorhall som skulle 
motsvara det ökade trycket på idrott i den mest tätbefolkade orten i Sverige. Spelytan i 
hallen avsågs från början vara 800 kvm som motsvarar. en fullstor hall men minskades sen 
ner till att bli knappt hälften så stor. Detta för att fornminnen och skyddsvärda träd 
återfunnits på platsen. Socialdemokraterna har drivit att få se en alternativ placering eller 
utreda vilka andra alternativ för att få till en fullstor hall i Fisksätra men majoriteten har 
återkommande röstat ner dessa förslag.  
Hallens storlek har betydelse för hur stor tillgången och vilka idrotter som kommer kunna 
etablera sig i hallen. Den minskade spelytan i hallen kommer utesluta populära bollsporter 
som basket, innebandy med flera samtidigt som kapaciteten för gymnastik kommer att 
minska.  
Satsningar på idrott måste spegla befolkningstätheten och tillgängligheten. Vi i 
Socialdemokraterna ser återigen hur Moderaterna minskar valfriheten och tillgången på 
idrott i Nacka. Multihallen i Fisksätra är numera ett urvattnat förslag av de lovord om 
satsningar Moderaterna från början presenterade. Vi ser med stor oro om kommande 
satsningar i andra delar av Nacka kommer att urvattnas på samma sätt.” 
 
Christina Ståldal lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan.  
”Detta är något som man knappast kan motsätta sig mot bakgrund av alla de turer som har 
varit kring idrott och simning i Fisksätra och Saltsjöbaden. Ordet Multihall uppfyller inte 
volymmässigt det som det ordet brukar innehålla. Inte heller det tänkta innehåll i hallen. 
Nackalistans analys är att man helt har gått vilse i frågan om multihall på ett sätt som 
påminner om sagan om Mäster Skräddare.” 
 
Tomas Ottosson lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet.  
”Det är en klen ersättning, den lilla multihallen, för att gå miste om det nya badet i 
kommundelen. Det som planerades för Fisksätra i samband med badhusets fortsatta 
placering på lerbotten i saltsjöbaden var större och mer tidigare, åtminstone en fullstor 
gymnastik och idrottshall. Multifunktionen som nu planeras är positivt. Att fritidsgården får 
plats och att det planeras för gemensamhetslokaler är också bra. Streetytor för 
spontanidrott är även det välkommet. Problemet är formatet, det blir inte ens en fullstor 
hall till Fisksätra trots den kraftiga utbyggnaden av bostäder i kommundelen.” 
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